



# DIABVLVS — IN — MVSICA

Sometimes life itself can be the most beautiful inspiration for an artist. **DIABULUS IN MUSICA** singer Zuberoa Aznárez and her husband, keyboardist Gorka Elso, decided to fill their new album *Euphonic Entropy* with all the wonderful, yet chaotic emotions a new life brings. **DIABULUS IN MUSICA**'s fifth and fully self-produced album mirrors the changes and blossoming beauty in the lives of the two band leaders after the birth of their second child and melts everything into thunderous and highly passionate symphonic metal. The album is bursting with power ballads, beautiful melodies and emotions. Songs like the infectious and ultra-melodic "Otoi" (featuring lyrics in Basque language) bewitch the listener's senses. The intoxicating "Misfits Swing" and the harmonic, soaring "One Step Higher" ensure a multi-faceted and thrilling adventure!

Manchmal ist das Leben selbst die schönste Inspiration für einen Künstler. **DIABULUS IN MUSICA**-Sängerin Zuberoa Aznárez und ihr Ehemann und Keyboarder Gorka Elso beschlossen, ihr neues Album ***Euphonic Entropy*** thematisch mit dem Wirbelwind neuen Lebens zu füllen. Direkt nach der Geburt ihres zweiten Kindes begannen die Arbeiten an dem in Eigenregie produzierten fünften Album, welches das Leben der beiden widerspiegelt und in tosendem, leidenschaftlichem Symphonic Metal mündet. Die komplett auf Baskisch getextete Power Ballade „*Otoi*“ betört mit ihrer süchtig machenden Melodie die Sinne. Das berauschte und mit Bläsern aufgepeppte „*Misfits Swing*“, oder das packende, harmonische „*One Step Higher*“ sorgen für ein vielschichtiges und aufregendes Erlebnis!